

Date: 15 June 2023

التاريخ: 15 يونيو 2023

Mr. Hamed Ahmed Ali

السيد / حامد أحمد علي المحترم .

Chief Executive Officer

الرئيس التنفيذي

Dubai Financial Market

سوق دبي المالي

Dubai, United Arab Emirates

دبي - دولة الإمارات العربية المتحدة

Sub: Disclosure of the resolutions of the Board of Directors of Ajman Bank "by Circulation"

الموضوع: الإفصاح عن قرارات مجلس إدارة مصرف عجمان "بالتعميم"

Greetings,

تحية طيبة وبعد ،،،

Further to our letter dated Monday, on 12 June 2023 notifying you of the board of directors' meeting "by circulation", we would like to inform you that the Board of Directors of the Bank has issued resolution by circulation today, Thursday 15 June 2023 at 10:00 A.M, whereby approved the draft invitation to the shareholders to subscribe for new shares in the rights issue , in respect of the Bank's capital increase by way of rights issue for an amount of up to AED 550,000,000 by way of issuance of up to 550,000,000 shares, including the final dates in relation to the Bank's capital increase which will be published and announced on 16 June 2023.

بالإشارة الى كتابتنا المؤرخ الاثنين الموافق 12 يونيو 2023 والذي تم أخطاركم فيه بموعد اجتماع مجلس الإدارة "بالتعميم"، نود إعلامكم بأنه قد أصدر مجلس إدارة المصرف بتاريخ اليوم الخميس الموافق 15 يونيو 2023 في تمام الساعة 10 صباحاً، قراراً بالتعميم تم بموجبه الموافقة على مسودة دعوة المساهمين للاكتتاب في أسهم زيادة رأس المال المتعلقة بزيادة رأس مال المصرف عن طريق حقوق الأولوية، بمبلغ ما يصل الى 550,000,000 درهم اماراتي من خلال اصدار ما يصل إلى 550,000,000 سهم جديد، والمتضمنة التواريخ النهائية المتعلقة بزيادة رأس مال المصرف والتي سيتم نشرها والاعلان عنها في تاريخ 16 يونيو 2023.

Best Regards,,,,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Badreldin Eltahir Elmogadam

General Counsel & Board of Directors' Secretary

.....

بدر الدين الطاهر المقدم
المستشار العام و أمين سر مجلس الإدارة



Copy to / Securities & Commodities Authority

نسخة إلى السادة / هيئة الأوراق المالية و السلع